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Jelen vannak:

o Szeless Andtás
o Gőböiösné Pénzes Mána
r soós István
o szabó Gábor
o szigeti Ferenc
o katácsony András
o Köő LászI6

Meghívottak:

o §(/eisengtubet Imte
o HufnágelJózsef
o Yitágné Ferenczi Eüt
o Szabó Éva Anikó
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tag
tag
t^g

tag
tAq

polgátmester
alpolgármestet
jegyző

Szeless András elnök üdvözölte a ielerrlévőkeg köszöntötte a bizottság tagokat. Megállapította,
hogy a bizottság1 tagok közü 7 tag jelen van, így az i,:/Lés batarczatképes. Kovács Lajosné és

LászIő J ánosné tagok tgazoLtar. rrannak ávol,

Jegyzőkönp.ve zetőnekY tágné Fetenczi F,üt jegyzőt kéte fel.

Szeless András elnök Szabő Gábor és Szigeti Ferenc tagokat javasoLta a jegyzőkőayv
hitelesítésére.

A bizottsági iilésen jelenlévó 7 tag, 7 €.o szavlzatta7, ellenszavazat és tartózkoűs nélkiil a
következőkép p en ltatát o zott:

Iiiloz Község Önkormányzata Oktatási-, Kultutáüs.- és Spot Bizottságának
4 / 2015. fl II.04.) szálmű hatátozata

jegl ryőkönju bitelesítők s79m é fu éről

KiloyKi7ség Ónkorrllánl7ata Oktatási-, Kulturális- és Spox Biryottsága a biryottsági ülés jegylíkőnjulnek

liteksítésérv Srybó Gábor és S{geti Ferenc bivoltsági tagokat uáks7lia.



A bizottság e]nöke szavazásta bocsátotta a meghívóban szereplő napfuendi pontok e|fogadását.

A bizottsági iilésen ielenlévő 7 tag, 7 E o szavazatta\ e7lenszavazat és tartőzkodás nélkiil a
köve tkez őké pp en ltatáto z ott:

5 / 20!5. fiII. 04.\ szánű hatátozata

n aphv n di po n to k e lfogadá sání l

Kálo7 Köryég Önkotmáry7ata Oktatási-, Katturátis, és Sport Bi7oítsága a biryttsági ülés n@irenQét a7
alábbiakban hatám77a meg

1. Maiáüsi tendezvények szervezésének megtátgyalása
Előadő: Sryless András elnök

2. T áiékoztatás a Mátcius 15.-ei megemlékezéssel kapcsolatosan
Előadő: S ryless András elnök

t. Maiálisi rendezvények szeryezésének megtársralása

Szeless Ándrás elrrök eknondta, hogy a majáüsi progtamokkal kapcsolatosan Katácsony Án&ás
már komoly előkészirleteket tett. Felkérte Karácsony An&ás tagot, hogy ismettesse a napfuendet.

I(atácson}r Andtás t€ elmondta, hogy a rendezvényt három tészte bontaná. Borvetseny, Majális
és harmaükként egy új progtam, aLovasttap szetepelne. Utóbbi keretében egy bmáú, fogatos
talÁkoző megtendezéséte meriilt fel rgény. Mivel máius l-je péntekre esik, 2-án ballagások
lesznek, Ey ^, 

1-je és a 3-a jöhet szőba. Elsejét gondolta a Lovasnapna\ melyben a KáIozi
Lovasegyesiilet vállalna flagy szeíepet. Pontos anyags, vonzatarőI nem tud tájékoztaást adni, de
ígétetek szerint baxátt költségvetésből meg iehet oldani. A tendezvény lényege, hogy olyan
amatŐíők mutassák meg képességiiket, hajtási tudomán},ukat, ákik egyébként a vetsenyeken nem
vehetnek tészt. Nem hintókkai, hanem gumis kocsikkal való vetseny megvaiósíásáról lenne szó.
A MajáÜst 201,5. májws 3-ára gondolta megrendezni ennek ketetében a megszokott progtamok
mellett érdemes lenne elgondolkodni újabb elemeken is.

}íegszokott elemek kőzlt) az első a motoíos-talalkoző lenne, mely rnár hagyománynak tekinüető.
Atadná a szőt Szabő Eva Anikónak, aki nagy szeíepet tölt be az elóbb említett progtam
szervezésében.

Szabó Eva Anikó elmondta, hogy május 3. napjan tervezik a motoíos talákozőt, idén IV.
alkalommal.Ugyanaz a célja a talőlkozőnak, mint edclig volt, hogy a hüi motorosokat, ftatalokat
ínegmozgussák, összebozzák Batátkozzanak egymással, illetve a kisebb-nagyobb motorokkal.
Versenyeket szetetnének tendezni ugyanr4gy, mirrt az előző években. Mototszépségversenyre,
ügyességi- és_ kteszversenyíe gondoltak. A RUTIN Áutósiskolával vették fei ismételten a
kapcsolatot. Ok a kteszverseny lebonyolításában fognak segítséget nyűjtanl, illetve valőszínő,
hogy lesz űjra vezetéstechnikai oktatás az aslfaLtos páIyán. A talákoző szinvotalát
nagymértékben emeli szerinte a Honda Motorcentet megielenése _ arni nem kis dolog _ hiszen a
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közelben nincs ekkora mototketeskedés. Idén is eljönnek hozzánk - bfu jelezték, hogy máshol
nem válla}nak szetepet -, mivel KáLc:lzott"lő ahangulat, családias akőmyezet.
A mototosoknak egy ebéddel szetetnének kedveskedni, melynek kivitelezése még szervezéstevát.
A íőzésbez gulyáságyu hasznáLatata gondoltak.
A mototos felvonulást megtendeznék idén is, és a református templom előtt megállva motoíos
áIdást kémének. A tavahy visszajelzésekbőt azt vették észte, hogy vatatlanul éte a közönséget,
illetve a motoíosokat is, de nagyon tetszett nekik. Meglepő volt, hogy a fiatalok mekkora
tis z telettel fo gadták.
IJi elemként gondoltak egy STREET showta, mely a felvonu]:ás utan tőrténne. Két környékbeli
mototosról vant sző, alcik a bemutatójukat a betonos pályán végte tudnák !,nltarl, a helyszínt
megnézték, és megfelelőnek ítélték.
Szeretné, ha tatnogatnák a fent említett bemutatóg hiszen kömyékbeü fiatalokól vare sző.
IJgy gondolja, hogy tudiák :aitla;ítj a jő színvonalat, a szőtakoztatÁst, ty ir, és nem kell többszötös
átat frzetú egy ismertebb csapatnak.
Ebéd táiékán eljönne egy firlei kórus - TűnőIpattant Menyecskék - és 30 petces műsor keretei
között szőrakoztaftták a közönséget.
Á mototosok tegisztrálva lerrnének, és egy lamlnalt sotszámot kaptának.
Felvették a kapcsoiatot a motoíos tendórökkel, illetve az a:utőpalya rendórcéggel, lgy vagy a
mototosok, vagy az eLfogő autó (AUDI TT Coupé) ott lesz a rendezvényen.
Ötleteink közé tattozik továbbá, hogy megké{ük Pál Viktótia káIozí lakos! akt a Fejét Megyei
Rendór-főkapitányságon teljesít szo\pJatot, hogy vezetés-technikai, balesetrnegelőzési
bemutatóval vagy eszközök bemltatasával tartson előadást,

sziceti Fetenc tas meskétdezte. how iönnek a runninsos trabantok is?

Szabó Eva Anikó elmondü, hogy a úabant tulajdonosok is jelezték, bogy szívesen jönnének, és

részt vennének a tendezvényen.

Gőbölösné Pénzes Mária tag megkérdezte, hogy ni az a STREET show? Kik azok az emberek,
akik ezt a bemutatóttartanák, hiszen leheg hogy ismeriiik őket, valamint mennyiét jörrnének?

Szabó Eva Anikó elmondta, hogy a STREET show egy motofos ügyességi elemekkel tarkított
műsot. Megpróbálnak a műsorukba humort csempészni, például felállnak az ii,lésben, egy
kerekezne\ első ketékte állnak. Nagyon láwányos dolog. Megfelelő felszeteléssel fognak jönni és

q,latkoztaguk őket, hogy saját felelősségre villaLják a bemutató megatását.
Az összeg, amelyben meg tudtak állapodni 60.000,- Ft, ami nem sok a nevesebb előadókhoz
képest.
Á fiatalo\ akik a műsott előadják, Bozsoki ZsoLt tác\ illetve Csonták Attila szabadbaryáni lakos.
Biztotság etőitásn annpt kétek, hogy egy méterre legyen kötbeketíwe a betonos páIya, amely
megoldott,

Gőbölösné Pénzes NIátia tag megkérdezte, ehhez orvos jelenlététe sziikség van?

Szabó Éva Anikó elmondta, hogy nem qa ető kötelezően semmi, hogy a helyszínen mentőnek
kellene jelen lenni. Saját biztonságuk érdekében megfelelő felszereléssel lesznek elláwa.
Nyilatkozta§ák őkeq hogy sem az önkotmányzat, sem a szewezők nem vállalnak semmiféle
felelősséget, ha történik velirk vdamí. Á legnagyobb segítséget a talalkozó megszervezésében
Bálinger István ny6ji^, melyet ezűtonis szetetne megköszönni.

Szeless Ándtás elnök elrraondta, hogy nagyon szép hagvománnyá növi ki magát ez a rcndenrény
is, évtól évre egy kicsit bőviil. Nagyon jó ötletnek tnia,



Katácsony András t€ elmondta, hogy május 3-án szeretné megtendezni a Ha|ász Mihály
emléktornát. Továbbá szetetrré z rendezsrénpe meghívni a űzoltőkat, illetve kézműves-
foglakozásokat szewezne, valamintlégvőn is lenne. Délután i§úsági és felrrőtt labdarúgó mérkőzés
is lesz.
Szetetnék a főzővetsenyt is megf endezi, továbbá a palacsinta sütést is tervezik megvalósítani.

Hufnágel József aipo]gárrrester megkétdezte, hogy z íőzővetseny pénteki napon a lovasnap
ketetei között kediLlne megtendezéste? A motoíos találkozőna], az a gond, hogy a főzővetsetyen
tésztvevők kötbevesziJ<, elfoglaLják a betonos páLyát

I(atácsony András tag elmondta, hogy a lovasnap alka]máva| a lovaspáiya és a gyakoriópálya is

haszlalat a}atr Iesz, így nem matad hü 
" 

íőzéste. Tavaby is úgy volt, hogy a sítot a pílya hátső
részén keriilt felállítasra, tgy kőré csopottosulhaUak a főzővetsenyen résztvevők. Balesetveszélyes
lenne, hogy közbeír ott van a lovasok gyakotlópályáia is.
Azt szeretné elérni, hogy vasámap a csa}ád minden kotoszáIya meglalálja a számáta kedvező
tendezvényt.
A fellépőket is azétt szetetné vasátnap kora délutárra hívni, hogy akkot még a fózővetsenyen
tésztvevők nem mení}ekltaza, a focisák még nem 6.nnek fociznj, illetve akik a foclta jönnek,
már ott vannak, ós a mototosok eleve egész déIuián ott lesznek. Atta kell koncentáLri, hogy
minél inkább egyben legyen az egész rendezvény. Á lovasnap megállja a helyét és jó sok helyet
foglal el, mellé nehezebb bármit is megszervezni.
Schmidt Ferenccel tőténő egyeztetés után 2075. máius 2-őt ketii]ne soí egy disco
megtendezésére amegszokott módon. A teljes rendezés az ő íeladata lenne, abiztositástól kezdve
az értékesítésen kereszfű. Igy nekiink dolgunk nem lenne vele, valamint felelősségünk sem.
Nem látja ésszerűnek, hogy ebbe a sűű hétvégébe egy bált is belezsúfolianak, viszon! bogy az

e;::e va\ő igénp is kielégítsék, vasáraap délután lehetne egy mulatós biokk. JavasoLja akár Bunyós
Pityu, vagy akar Laci Betyfu előadóművészeket, melpe kijönnének azok az embetek, akik erte
igényt tattanak, sőt mind amellett ott lennének azok az emberckis, akik más okból látogatnak ki a
rendezvényre.
Megkeresés éxkezett aTíán zenekat, illetve egy másik tock zenekar tészérőI is, akik szeretnének
fellépni, de tupasztt.Latok Úapján etíe a műÍajra nincs igény.
Továbbá zz elműt évek tapasztalatai alapján, mondja, hogy csak is vaióban ismert
előadóművészekte van rgény. Sajnos azzal isztában vaí7 mindenki, bogy az ilyen műsotok
áitalában kétszázezet forint köfijti összeget képviselne\ de hiába ptóbálnak olcsóbbat, sajnos

nem iárnak vele jól.
Sátotta, színpadta mindenképpen sziikség lesz ott kint.
Büfésnek, kocsmátosnak Schmidt Ferenc ielentkezett. Vattacukot, popcom, fagylaltos, hot-dogos
szintén jönne, ha híviuk őket.
I(öriilbelril ezek az első gondolatok, melyek megfogalmaződtak.

Szeless András elnök elmondta, hogy elsején lovasvetseny, másoükán üsco, a többi píogíam
ped€ batmadikán vasántzp keriilne megrendezésre.

I{arácsony András tag elmondta, hogy úgy gondolia, hogy a vasártapi progtamoknak körübeltil
őt őra magasságlban vége lenne, ta)án a meccs taítafla el fél hét, bét őtá,:g.

Szabó Gábot tag megkérdezte, hogy mikot kezdődnének a ptogmmok?
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l(atácsonv Ándrás tas elínondta. hoEv kilenc órakor venné kezdetét a rendezvénvsoíozat. Á főzés
szempontjából is, mivel mfu elkezdenek késziilődni. A kispályás focit is akkor kezük el.
Mindennek kilenc ótakot el kell kezdódnie, hogy el is induljon a rcndemény.

Hunfágel József alpolgármester megkérdezte, hogv a f.őzővetsenynek a iebonyolítása ugvanaz,
mint tavaly volt?

Karácsonv András taE elmondta. how teliesen uEvanazok a feltételek.

Hufnágel József alpolgárnester megkérdezte, hogy a rendezvény ködiübeiiil fél millió fodntba fog
keriilLri?

Karácsony András tag elmondta, hogy úgy gondolja, hogy körtilbeliil fél milliós nagyságrendű, de
valőszínő, hogy több lesz, mert sosem jönnek ki abból, amit elterveznek.

soós István tas meEkérdezte. hoEv már beszéltek-e valamelvik előadóval? Nincs értelme
ismetetlen előadőt hívni, hiszen az sern iön el sokkal kevesebb pénzért.

I(arácsonv Ándrás tas elrnondta. hosv més nem beszéltek ew elóadóval sem.

§üeisengruber Imre polgánnester elmondta, hogy az önkormány zat és az emberek is szeretrrék, ha
lennének rendeménye\ de pénz nélkiil nem lehet tendezvényt tattati. Ha áIdoznak rá, akkot lesz,
ha nem, akkot nem. A gulyáság},ut a Honvégségtól kell megkérdezni.

Szabó Éva Anikó elmondü, hogy semmiképpen ne adianak ki pénzt azéy hogy valaki bérbe
főzzőn,ttavan olyan személy, aki ingyen is elvőÁalja.
A gulyáságyu csak egy felvetés volt. F,lőteÁthatőlag 300 fó vesz tészt a talákozőn, de csak a

mototosokkal kapcsolatban tud nyilatkozni.

Gőbölösné Pénzes Mária tag elmondta, hogv meg kell kérdezni, hogy van-e gulyáságyu,
mennyiét adnák kölcsön, illetve, hogy ki Lenne az, ala,megfőzné benne a gulyást.

\ü'eisensruber Imte oolsáffiester elmondta. hoEv teméü. how a Honvédsésnél nem pénzétt
aónák, de az sincs bzáwa. Köriilbeliil össze kellene számoln\ hogy melyik nap, hány főte kell
számolni.

I(arácson}, András tag elmondta, hogv rudomása szeúnt vasárnap 300 főre ket], főznl, a

mototosokta. A focistáktól nem volt szó.

I{őő Lászlő taE elmondta. hoEv a vasámaoi meccs már bainoki mérkőzés. űira isazodni kell a

Fejér Megyei Labdarugó Szövetséghez azU1.5, az tft és a íelnőtt csapat 1átsztk bainoki métkőzést.
60 f&őIlenne szó.

Hufnásel lózsef aloolpármester meEkérdezte- hoEv kerékoáros üwesséEi vetsenv lesz-e?

Góbölösné Pénzes Mária tag elmondta, hogy ennyi pfogfam mellé mát be sem féme egy
kerékpáros ügyességi vef seny.
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Soós István tag elmondta, bogy igazság szedng a motof mellett a gyetekeket rnát nem is nagyon
érdekli aketékpfu.

További hozzászőlas nem volt. Szeless Ándtás elnök" szavazősta bocsátotta Karácsony An&ás
jav aslatát a Majiltsi tendezvényekkel ka pcs<rlato s an.

A bizottságr iilésen jelenlévő 7 tag 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tattőzkodás nélkiil a
kovetkez őkép p en hatato zott:

6 / 20t5. 0II. 04.) szántű hatátozata

a ME' á lisi re n dl 7aé nj e k n egs ryne ry sáről

Kl/n1Köryég Ónkorrzánjlata Oktatási-, Kulturátis- és Sport Biyottsága negtátgalta ís elfagaQa ajegy4őkörylu
l. s7ánú nellákktét ktíperyő ME'álisi rende7uérlyek terua79tét.

2. Táiékoztatás a Március 15.-ei megemlékezéssel kapcsolatosan

Szeless Andtás elnök felkérte Karácsony An&ás bgot, hogy ismetesse a napirendi pontot.

Karácsony An&ás t€ elmondta, hogy a Március 15.-ei iinnepséggel kapcsolatban lenne még
megbeszélni valójuk. h KáIozi Cserkészek szeretnének tészt venni a tendeményen, illetve
feladatot is vállalnának. A mozítő| zászlőval levonulrrának a megjelentekkel együtt az
emlékmúhöz. Ott egy sotfalat áilnárrak" és természetesen ők is koszoóznának Köriilbeliil 1,5 főre
|ehet számítatú, ha nincs akaülya,

Szeless An&ás elnök elmondta, hogy féi éve minden szombaton próbálkoznak a csetkész csap^t
összetatásával. Szombaton például Soponyára gyalogoltak át.

HufnágelJózsef alpolgá::rnester megkérdezte, hogy ki a vezetőitik?

I{arácsony András tag elmondta, hogy PatakiJános, aki a Református Templom mellett lakik.
A Március 15,-ei iirrnepség 2015, mátcius 13-án, pénteken lesz megtath.a.

Szeless Andtás elnök elmondta, az entlékmőnél, az Őszkék Nyugűjasklub tagjai tattanakműsott.
Az ünnepség 6 őrako.r kezdődik a Mozlban az áItaLanos iskolások műsoráva\ majd, fáklyákka|
levonulnak az emlékműhöz.

További hozzászőás nem volt. Szeless Ándrás elnök, szavazásta bocsátotta a Március 15.-ei
rendezvérrnyel kapcsolatos kezdeményezést.

A bizottsági iilésen jelenlévő 7 t^g, 7 igen szavazatta\ el7enszavazat és tartőzkodás nélkiil a
következ óképpen haározott:.
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Márci u s l 5. - e i re n de 7ué nn1l e l kE cso lato s ke yden é ry e vé srő t

KilovKÖryég Ónkorruáryt7ata Oktatási-, Kulturátis- és Sport Bilottsága tigl űntött, hog n Március /5.-ei
negemlékeryást 20/ 5. nárcius 1 3. naPján í 8:00 órai keydeítel rendrry rileg a Mo{ épuletbŰ, nE'd a{ köuetően

fákljás feluoau hst sryrue 7 a kö 1ség kö pou4'ában téuő en lé knűhö 7,
Touábbá tud.omásul ue.r4 a{, hogt a rend.eluénllen a Kib4 Cserkésyek isfelaclatot uállalruak.

További hozzászó!ás nem volt, abizottságelnöke az iilést bezátta.

K.m.f

Szeless Ándtás e]nök

':§ fu\-\--
Szabó Gábor 

"'\

j egyzőkónyv- hitelesítők

Káloz Község Önkotmányzata Oktatási-, Kultutális- és Sport Bizottságának
7 / 2015. (III. 04.) szárnú határozata

VK,trxw-,l rfu*
Viítghé: Fetenczi F,üt 1egyző

,,....._
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I{áIo z I{ő z s é g Ö nkotnány z atának
Oktatási-. I{ultutáüs- és Sport Bizottsága

Napitendi pontok

1. Maiálisi tendezvények szervezésének megtátgyalása
Előadó: Srykss András elniik

2. Táiékoztatás a Mátcius 15.-ei megemlékezéssel kapcsolatosan
Előadó: S rykss András elnök

Megjelenéséte feltétlen számítunk.

! KáJoz,2075. február 27.

MEGHÍvÓ

Káloz Község Önkormány zatánakOktatási-, Kultutális_ és Spot Bizottsága
2015. mátcius 4-én 17 őtakot (szetdán)

ülést tart aKálozi Szent István ÁtrHno. Iskolában, melyre tisztelettel meghívom.

Tisztelettel:

Szeless An&ás sk.
Oktatási-, Kultutáüs- és Spott Bizottság

e]:nöke



Jelenléti ív

KálozKözségo"1ffilx1;H*Í:l*§#i,"ffi 
;fi""Bizottságának

Szeless Andtás

\X/eisengruber Imte

HufnágelJőzsef

Gőbölösné Pénzes MánrLa

Soós Iswán

Szabő Gábor

Szigeti Ferenc

I(arácsony An&ás

Kovács Lajosné

Köő LászIő

LászlőJánosné

-l, l

. §.í. 

^ 

}§....§.viá:,...{. P_\. l*.....

litrd_B,gg..]§Rph{. cz.] . abIT-

4, Q- ( Ia-

€l,,.'..,.9...d 1

oW,T.Kwljfui*-

elnök

polgármester

alpolgármestef

tag

tag

tag

tag

tag

tag

tag

tAg


